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Abstract (en)
The cassette serves to store elongated objects, in particular tools such as twist drills, taps or the like. It consists of a parallelepiped-shaped base
part (1), an accommodating part (2) for the objects which is pivotably mounted in the base part (1) and can be swung out of the latter, and also
a lid part (3) which closes the base part (1) and to this end is likewise pivotably mounted. The accommodating part (2) and the lid part (3) are
set up for mutual carrying. In this arrangement, the lid part (3) alone is attached to the accommodating part (2), the swing-out movement of the
accommodating part (2) out of the base part (1) being limited by a stop. The lid part (3) is either arranged rigidly relative to the accommodating part
(2) or else can be pivoted by a comparatively small pivot angle relative to the pivoting range of the accommodating part (2). Here, the bottom (2.1) of
the accommodating part (2), in its position swung into the base part (1), forms the rear side wall of the base part (1) running parallel to the pivot (4)
of the accommodating part (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Kassette dient zur Aufbewahrung länglicher Gegenstände, insbes. von Werkzeugen wie Spiralbohrer, Gewindebohrer oder dergl. Sie besteht
aus einem quaderförmigen Bodenteil (1), einem im Bodenteil (1) schwenkbar gelagerten und aus diesem herausschwenkbaren Aufnahmeteil (2)
für die Gegenstände, sowie einem das Bodenteil (1) schließenden Deckelteil (3), das dazu ebenfalls schwenkbar gelagert ist. Das Aufnahmeteil (2)
und das Deckelteil (3) sind zur gegenseitigen Mitnahme eingerichtet. Dabei ist das Deckelteil (3) allein am Aufnahmeteil (2) angeschlossen, wobei
die Ausschwenkbewegung des Aufnahmeteils (2) aus dem Bodenteil (1) durch einen Anschlag begrenzt ist. Das Deckelteil (3) ist gegenüber dem
Aufnahmeteil (2) entweder starr angeordnet oder aber um einen gegenüber dem Schwenkbereich des Aufnahmeteils (2) vergleichsweise geringen
Schwenkwinkel verschwenkbar. Dabei bildet der Boden (2.1) des Aufnahmeteils (2) in seiner in das Bodenteil (1) geschwenkten Stellung die parallel
zur Schwenkachse (4) des Aufnahmeteils (2) verlaufende, rückwärtige Seitenwand des Bodenteils (1). <IMAGE>
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